
Grundejerforeningen LEOS ALLE  
Bestyrelsesmødet den 23. maj 2016 
 
Fremmødt var: Bente, Kirsten, Peter, Orla, Sanne, Pia, Kristina, Henning og Fritz 
Ingen afbud. 
 
Mødet afholdt i henhold til dagsorden. 
 
1. Referatet godkendt. 
 
2. Konstituering af bestyrelsen 2016. 
• Hjemmesideansvarlig: Kristina 
• Kasserer: Kirsten 
• Næstformand: Orla 
• Sekretær: Fritz 
 
3. Foreslåede drøftelses punkter: 
• hvornår de sidste beplantnings øer bliver udført: Bente redegjorde for at kommunen har 
meldt ud, at der mangler en 5. helleø. En besked fra vejmyndigheden om, hvor den sidste helleø 
skal placeres afventes. 
• Hvornår ny asfalt lægges: Kommunen har til Bente oplyst, at asfalt arbejdet forventes udført 
i en periode fra midten af juni og frem til september måned. 
• Kommunen kunne på forespørgsel p.t. ikke oplyse om lysautomatikken er endelig udformet. 
Undersøges. 
• Der har været klagepunkter vedr. arbejdets udførelse. Da grundejerforeningen ikke har 
nogen myndighed overfor kommunens beslutninger må resultatet tages til efterretning, selv om det 
ikke er ideelt, men bestyrelsen er enig i, at det der er opnået er det bedst mulige resultat.   
 
4. Postomdelings adresser. Listen revideret og udsendes af formanden. 
 
5. Indkomne skrivelser. Ingen skrivelser modtaget. 
 
6. Økonomi. Kassereren oplyste, at der p.t. er modtaget 2.400 kr.  Der mangler således nogle 
betalinger af medlemskab i forhold til sidste år ved samme tid. Punktet kunne evt. nævnes i næste 
udgave af NYT. 
 
7. Meddelelser/orientering. Gadefesten er planlagt til 17. september. 
 
8. Evt. 
 
9. Næste møde.  Forventes afholdt efter sommerferien. Formanden fremsender forslag til møder på 
en mandag august/september. 
 
På bestyrelsens vegne 
Fritz 


